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Přestože si po přečtení titulku zabaleni v teplé mikině asi zaklepete na čelo, realita je dle
médií prostě jasná. Dosud do nás tlačila informace o hořícím Rhodosu, Jižní Itálii či části
Španělska. Tvrdila nám, že červenec byl rekordně teplý a zkorumpované rosničky
předpovídaly, že Evropu spálí vedro. Také politici hlásali cosi o konci oteplování planety
nahrazeném jejím varem.

  Realita je úplně jiná. Je začátek srpna a někteří lidé vytáhnuli ze skříní podzimní oblečení. Na
ulicích tak potkáte módu, na kterou jsme zvyklí spíše ke konci září. Jistě jde o přechodný jev, jenže to
svědčí o tom, že je normální letní počasí, které tu existuje už mnoho desítek let. Přestože za tu dobu
stoupnul počet motorových vozidel, na žádném nadbytečném množství CO2 ve vzduchu se
s klimatoalarmisty neshodneme. Moderní spalovací motory totiž konstruktéři ověsili mnoha
zařízeními, které sice snižují životnost těchto pohonných jednotek, ovšem při zachování výkonu a
nízké spotřeby udržují zplodiny na dostatečně nízké úrovni. To platí pro automobily. U lodí
nesmyslně křižujících oceány s nákladem té či oné ropy nebo plynu nakupovaných v politicky
tolerovaných zemí tomu tak úplně není, nicméně ani ty nemají na škodlivost CO2 v atmosféře žádný
zásadní vliv.

V podstatě lze konstatovat, že nejškodlivějšími elementy pro počasí na zemi jsou ti, kdož si osvojují
práva zkoušet ovlivnit počasí. Přestože popírači existence chemtrails budou vždy tvrdit, že klima se
zhoršuje kvůli autům, skutečností je lidský vliv v jiné podobě. Původní pokusy s počasím měli v jistém
směru vcelku logický důvod. Spustit déšť nad suchou oblastí či naopak v místě záplav mraky rozptýlit
je pochopitelným přáním lidí, kterých se události týkají. Jenže příroda nedělá nic bez příčin. Má li být
někde poušť a jinde prales, je k tomu jistě pro vyváženost planety důvod. Člověk se nemá snažit to
měnit, ať už se jmenuje jakkoliv, třeba Gates. Můžeme ovlivnit složení půdy dohnojením a rekultivací,
lze zadržovat vodu v přehradách a upouštět je dle potřeb, ale snažit se různými prostředky zastínit
aktivitu Slunce, rozbíjet mraky či je nutit se vypršet je drážděním kobry bosou nohou. Zrovna tak je
zločinem snaha geneticky modifikovat cokoliv, protože příroda si svou evoluci od počátku planety
řídila vždy sama a nikdy nebyla tak blízko ke zničení, jako v éře Gatesů, Rockefellerů, Rothschieldů,
Sörösů či Schwabů.

Lidstvo je momentálně lídrem živých bytostí na Zemi. Už jich tu bylo více, také v lidské populaci jsme
již zaznamenali několik vrcholných ér a všechny tyto civilizace postupně po dosažení svého maxima
zanikly a svět vždy začínal od bodu blízkému nule. Dodnes můžeme obdivovat technologické postupy
dávných a zapomenutých předků a jejich schopnosti často doplňujeme vlivem či pomocí
mimozemšťanů. Občasné nálezy předmětů či staveb, o jejichž dokonalosti nelze pochybovat, o stáří
se dohadovat, ale rozhodně ne si je umět vysvětlit, nás dostávají do nejistoty. Což podporuje teorie o
vzdálených civilizacích experimentujících s lidstvem. Jaká je pravda, to si nedovolujeme říct, na
rozdíl od jiných blábolů, například o představě Země jakožto letícím disku. Koule je prostě tvarem,
který ve vesmíru dominuje a není moc důvodů o tom pochybovat. Naopak věřit tomu, že Američané
v době soupeření se Sovětským svazem o prvenství týkajících se průzkumu vesmíru vstoupili na
Měsíc, aniž by se jim to v dalších desetiletích opět podařilo, je v současné době plné lží asi naivní.
Zvláště když tehdejší astronauté na konci svých životů naznačují, že tomu tak nebylo. Navíc tu jsou i
záběry natáčené ve studiích vydávané za reálné. Armstrong tak možná neudělal zase tak velký krok
pro lidstvo, jak nám je tvrzeno.

Zpět k počasí. Lež má krátké nohy se říká a je evidentní, že to platí letos v létě dvojnásobně. Ani to
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loňské nebylo nijak zvláště teplé a letošní prázdniny i přes zfalšované statistiky patří k naprosto
běžným v našich zeměpisných polohách. Lhaní prostoupené politikou a médii má prostě příčinu ve
snaze omlouvat nesmyslné výmysly ničící ekonomiku, zemědělství, potravinářství a průmysl,
bohatnutí na vymyšlených emisních povolenkách, zásahy do genetiky lidstva formou pokusů na
pěstování potravin, ve zdravotnictví a v mnoha jiných sférách. Nejnebezpečnější tak pro lidstvo
nejsou aktivita Slunce, aktivní sopky, CO2 a NO2, ale ti, kteří se snaží manipulovat s přírodními
zákony, úkazy a s lidským podvědomím. Vraťme se k logice a k úctě patřící naší planetě. Ona nám to
vrátí v jisté vlídnosti a vyzve nás sice k určité střídmosti (myšlena zbytečná nadvýroba vedoucí
k obrovskému přebytku odpadků), ale rozhodně nám nezakáže používat auta, letadla a chovat krávy.
To dělají ti, kteří si planetu snaží přivlastnit. Na počasí nenadávejte, je přesně takové, jaké příroda
chce mít. Jen pitomec si myslí, že to změní. Klimatohysterici patří do blázince. Chtějí li být užiteční,
nechť se odlepí od silnic a jdou s pytlem na odpadky do lesa a uklidí ho. Teprve poté ukážou
skutečnou lásku k matce přírodě a planetě.
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